



**KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA TERBUKA**

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor tempatan yang berpengalaman dan memenuhi syarat pendaftaran untuk mengambil bahagian di dalam Sebut Harga berikut;

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	SYARAT WAJIB PEROLEHAN	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH SEBUT HARGA TERBUKA DITUTUP
<p><b>NO. SEBUT HARGA : NIOSH/NO. SH. 35/2015 – INTD</b></p> <p><b>CADANGAN KERJA-KERJA UBAHSUAI PEJABAT BAHAGIAN INOVASI DAN TEKNOLOGI (INTD) JABATAN CRD BANGUNAN UTAMA NATIONAL INSTITUTE OF OCCUPATIONAL SAFETY AND HEALTH (NIOSH)</b></p>	<p><b>Hari : KHAMIS Tarikh : 17 SEPTEMBER 2015 Jam : 11.00 pagi</b></p> <p>Unit Perolehan, Bahagian Kewangan dan Perolehan, Bangunan Utama, Institut Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan Negara (NIOSH), Lot 1, Jalan 15/1, Seksyen 15, 43650 Bandar Baru Bangi, Selangor.</p> <p><b>(Isnin – Jumaat pada waktu pejabat sahaja kecuali cuti umum).</b></p>	<p>i. Berdaftar di bawah Seksyen 21 Akta Cukai dan Barangan (GST) – Syarikat yang berdaftar adalah diutamakan.</p> <p>ii. Mempunyai Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dalam kategori Pembinaan Bangunan (B) Pengkhususan B04 yang berdaftar dengan CIDB.</p> <p>iii. Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Gred G1 yang berdaftar dengan CIDB.</p> <p>iv. Mempunyai Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang dikeluarkan PKK.</p> <p>v. Mempunyai pengalaman dalam kerja-kerja ubahsuai dalam.</p> <p>vi. Lawatan tapak adalah Wajib.</p>	<p><b>Hari : KHAMIS Tarikh : 17 SEPTEMBER 2015 Jam : 11.00 pagi</b></p> <p>Taklimat di Bilik Mesyuarat CRD Bangunan Utama NIOSH , Ibu Pejabat, NIOSH Institut Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan Negara (NIOSH), Lot 1, Jalan 15/1, Seksyen 15, 43650 Bandar Baru Bangi, Selangor.</p> <p><b>KEHADIRAN TAKLIMAT HARGA TERBUKA ADALAH WAJIB.</b></p>	<p><b>Hari : KHAMIS Tarikh : 8 OKTOBER 2015 Jam : 12.00 tengah hari.</b></p> <p><b>SEBUT HARGA YANG LEWAT DITERIMA PADA TARIKH DAN MASA YANG TELAH DITETAPKAN TIDAK AKAN DILAYAN.</b></p>

- Harga dokumen tawaran Sebut Harga ialah RM10.00 (Ringgit Malaysia : Satu Ratus sahaja) bagi setiap satu dokumen** (termasuk 6% GST). Bayaran secara tunai dan tidak akan dikembalikan.
- Taklimat Sebut Harga hanya boleh dihadiri oleh pemilik syarikat atau wakil syarikat yang sah dengan mengemukakan SIJIL ASAL (untuk pengesahan) dan SALINAN FOTOSTAT (tidak dikembalikan) bagi dokumen-dokumen berikut;
  - Sijil Pendaftaran PPK, SPKK dan STB yang masih sah dan berkuatkuasa dengan kod bidang seperti di atas.
  - Surat pendaftaran Akta Cukai Barang dan Perkhidmatan (GST) yang dikeluarkan oleh Jabatan Kastam Diraja Malaysia.
  - Surat wakil kuasa adalah WAJIB sekiranya wakil syarikat yang menghadiri taklimat.
- Dokumen tawaran Sebut Harga boleh dibeli oleh pemilik syarikat/ wakil syarikat yang sah sahaja **selepas taklimat** Sebut Harga dengan mengemukakan dokumen-dokumen seperti di para 2.
- Pihak NIOSH tidak terikat untuk menerima tawaran yang paling rendah ataupun lain-lain tawaran yang dikemukakan tanpa sebarang sebab bagi menolak tawaran yang dikemukakan.
- Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi berserta dokumen sokongan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri dengan mencatatkan Nombor Sebut Harga dan Tajuk Sebut Harga di bahagian kiri atas sampul surat dengan jelas dan terang serta dimasukkan secara serahan tangan ke dalam **PETI SEBUT HARGA DI LOBI, BANGUNAN UTAMA, NIOSH, IBU PEJABAT** beralamat seperti berikut sebelum atau pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan;

**PENGARAH EKSEKUTIF  
INSTITUT KESELAMATAN DAN KESIHATAN PEKERJAAN NEGARA (NIOSH)  
LOT 1, JALAN 15/1, SEKSYEN 15  
43650 BANDAR BARU BANGI  
SELANGOR DARUL EHSAN**